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Datum: 8 maart 2021 
 
Onderwerp vraag: Voorbereiding openbaar zwemplezier in de zomer 
 

Toelichtende nota 
 
Nog maar enkele weken geleden konden heel wat Mechelaars zich uitleven op 
de ijspiste van de Bleukensweide in Leest. Het Stadsbestuur gaf hiervoor 
groen licht, en voorzag politie en stewards om alles in goede banen te 

begeleiden. Met de eerste lentezon denken we dan ook al aan de zomer en 
willen we de succesformule van de ijspiste graag toepassen in de zomer voor 
openbaar zwemplezier tijdens een mogelijke hittegolf.  
 

In augustus vorig jaar snakten heel wat Mechelaars tijdens de hittegolf naar 
een frisse duik in openbaar water voor wat afkoeling. De zomer in 2020 was 
natuurlijk een bijzondere situatie met heel warme temperaturen in augustus 
en vele Mechelaars die omwille van corona genoten van een ‘staycation’. Maar 

ook in andere zomers komt die roep naar openbaar zwemruimte geregeld 
terug naar boven. Er is dus duidelijk ruimte voor een structurele oplossing op 
lange termijn.  
 
Hoewel we beseffen dat de organisatie van een openbare ijspiste op een weide 

niet hetzelfde is als veilige openbare zwemruimtes, willen we dat goede 
voorbeeld van de ijspiste doorzetten naar openbaar en gratis zwemplezier in 
de zomer. Vaak wordt gewezen op de gevaren om in openbaar water te 
zwemmen omwille van schepen, blauwalgen of de waterkwaliteit. Maar we zijn 

ervan overtuigd dat we met de juiste voorbereidingen en randvoorwaarden 
ruimte kunnen creëren voor de Mechelaar om veilig te zwemmen in openbare 
ruimte. Zo kan de Mechelaar niet enkel in de winter schaatsen op ijs maar ook 
in de zomer genieten van een frisse duik. 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


 

Vragen 
 
1. Denkt het Stadsbestuur er ook aan om openbaar en veilig zwemcapaciteit 

te organiseren in de zomer? 
2. Wat zijn voor het Stadsbestuur de grootste problemen en praktische 

bezwaren om dit te organiseren?  
3. Is het Stadsbestuur dit al aan het voorbereiden, al dan niet in 

samenwerking met de Vlaamse overheid, en wat is hiervan de stand van 
zaken? Wanneer mogen we hier een resultaat verwachten? 

 
 
     Hamid Riffi 


